



Rawatan - rambut penjagaan - EUGENE PERMA

KITARAN YANG PENTING

PROFESSIONNEL
EUGENE PERMA
Paris



✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

KITARAN YANG PENTING

KITARAN YANG PENTING

Perikatan yang sempurna antara Sains dan alam semula jadi dalam Perkhidmatan Kecantikan rambut.

Ciri-ciri:

- nikmat bahan-bahan semulajadi, sementara mengekalkan kesan kosmetik;
- Jangan gunakan bahan-bahan mentah haiwan asal;
- adalah percuma dari parabens;
- dermatologically diuji.

Segmen setiap baris mengandungi bahan aktif semula jadi yang berkaitan dengan bahan aktif dari tecnologico , dicipta oleh Eugene Perma Makmal-Makmal di Paris.

TERMOPROTETTIVO LISSANT DUA FASA

straightening rawatan penjual terbaik penting kitaran

Bahan aktif semulajadi garisan adalah Rosa Gallica ini terkenal dengan kelembapan , yang diekstrak daripada bunga mawar organik. Bahan aktif tecnologico adalah Lustreplex yang , yang menjadikan rambut berkilat, mudah lipat dan kelembapan yang anti dan anti Frizz.

Hasil carian: melindungi gentian pada straightening. Memudahkan penggunaan berus semasa pengeringan. Mengurangkan Frizz. Melindungi daripada pengering rambut pencerobohan dan Tukang straighteners.

pakej: botol dengan muncung sembur 150 ml.

MINYAK ZAITUN organik dengan bunga raya merah rambut nipis dan biasa

Inspirasi terbesar daripada kitaran penting diwakili oleh pelbagai tindakan , dicipta oleh gabungan cecair yang dengan minyak rambut. Ecocert disahkan minyak organik adalah petikan di Indonesia oleh jatuh tumbuhan tropika Moluccana adalah kaya dengan vitamin e. kering minyak dari profil deria yang unik:-berminyak , menembusi cepat, telah selesai lembut pada rambut dan melekit. Minyak ini berasal daripada satu rantaian pengeluaran eco-bertanggungjawab , melibatkan masyarakat setempat. Minyak juga mengandungi bunga raya merah yang memiliki sifat antioksidan yang menenangkan dan kering hartanah dan meningkatkan fleksibiliti dan gloss rambut lembut. P vitamin di dalam drama tindakan perlindungan kapilari yang kukuh memberi respons kepada keperluan biasa kepada rambut. Akhirnya, Omega-3 asid lemak tidak diringkaskan oleh tubuh , yang

membantu mengekalkan lembapan rambut dan melindungi daripada kesan penuaan adalah disebabkan oleh sifat-sifat mereka regeneratif.

Hasil carian: regenerates dan memperbaiki serat rambut. Melembutkan dan melembapkan dan membantu pengeringan dan menggayakan. Mengukuhkan lagi. Memberikan Kasut untuk rambut. Melindungi rambut daripada UV dan UVB dan luar aggressions yang disebabkan oleh haba daripada alat pengering rambut dan pinggan.

pakej: botol dengan muncung sembur 150 ml.